
 

Åby-Åbyhøj Fællesråd – Bestyrelsesmøde d.25 Februar 2025 

Deltagere: Jesper – Bo – Leif – Poul – Kasper O – Lars – Thorkild – Kasper M 

A=ud: Giovanna – Jens 

Lidt prakAsk info fra Leif i forbindelse med at han overtager kasserer posten. Der skulle bla udfyldes seddel 
Al banken med navne osv på bestyrelsen. DeGe blev gjort. 

Radikale vestre i Aarhus har meldt sig ud. 

Folkehuset i Åbyhøj har dog meldt sig ind i Fællesrådet. 

JeGe: Flagudvalgskoordinator 

Leif: Skt Hans koordinator 

Leif: Er der mulighed for at opreGe et købekort i Kvickly Åbyhøj Al Fællesrådet. Leif og Lars undersøger 
muligheden. 

1) Godkendelse af seneste referat 

Jesper checker op på referatet fra mødet i januar 2025 og GF 2025.  

  

2) VigAgt nyt fra Åbyhøj  

Der bliver arbejdet på et møde med Nikolaj Bang (Rådmand for MTM) ang helhedsplanen i Åbyhøj. DeGe 
pga at der er begyndt at blive sAllet nogle andre krav end dem som er nævnt i planen. 

Der var fornyeligt åbnet hus i det nye idrætscenter. Der var ca 100 personer igennem på dagen.  

Og de regner med at byggeriet bliver færdig før Ad, så det er jo super dejligt. 

Kasper O: Har mulighed for at kunne lave en rundvisning hvis vi skulle havde lyst Al det.  

Der bliver pt arbejdet på lejekontrakten imellem Åbyhøj Idrætscenter og Aarhus Kommune. Kommunen 
ønsker en kontrakt på 30 år. Der forestår stadigvæk noget arbejde i at kunne lande en kontrakt. 

3) Torvedagen 2025 

Årets torvedag bliver 16 August 2025 

Udvalget Al torvedagen kunne godt bruge en repræsentant fra Elværket og Åby Bib venner. 

4) Torvemarked hver lørdag fra d. 5.april kl. 9-13 

Første lørdag i mdr – Stort marked 

Andre lørdage – mindre marked 

Der skal arbejdes på at ændre vaner på beboerne for at få dem Al at komme Al markedet. 

En mulighed Al torvet kunne være at søge her: hGps://www.voressted.nu/moedestederne 

Økonomi Al torvemarkedet: 



 

Den skal havde et ”spark” derud nu. 

Ramme: 25000 kr 

5) Generalforsamling  

Ros Al maden (lækkert og godt) 

Maden var fra Kvickly Åbyhøj 

Til næste år – besAlle Al 20 personer. Der var meget mad Albage i år. 

Vi skal havde fokus på mad spild Al næste GF. 

Men eller go ro og orden 

Leif: arbejder på at lave en oversigt over vores medlemmer i ÅÅF 

Kasper O: Kunne være godt at lave et stykke arbejde omkring at gøre obs på hvad ÅÅF laver i forhold Al 
foreninger osv.  

Havde kigget på vores brochure for Åbyhøj igen. 

Grundejerforeningen har folk som gerne vil gå en tur i Åbyhøj og dele en brochure ud. 

 
6) Hvad skal vi prioritere i 2025 
• Ny folder om Åbyhøj 
• Skt Hans 
• Torvedag 
• Torvemarkedet 
• Kom gerne med flere input 

 
7) Fordeling af opgaver 

Hjemmesiden: Kasper M (Backup: Jesper) 

Facebook siden: Jesper (Backup: Kasper M) 

Holde øje med bla dagsorden for byrådet: Jesper og Bo 

Høringsportalen – info: Jesper og Bo 

Kasper M arbejder på hvem der modtager info fra webmaster mailen. 

 
8) Samarbejdesaiale med AAK 

Torben Fladeland har lavet et udkast Al en skrivelse ind Al Aarhus Kommune ang aialen. Bo sender udkastet 
rundt Al bestyrelsen Al bemærkninger. 

 

 

 



 

9) Evt. 

Jesper undersøger videre i forhold Al steder for borgermøder – bla Åby Skole. 

Leif undersøger med sognegården om vi kan være der Al næste møde i Marts 2025.  

 

Kommende møder: 

11 Marts 25 (der arbejdes på hvor mødet skal holdes)  

8 April 25 (der arbejdes på hvor mødet skal holdes) 

13 Maj 25 (Studiekredslokalet) 

10 Juni 25 (Studiekredslokalet) 

 

Referent: Jesper Richardt 

 

 

  

  

 


